



Customer announcement

Finders SA acquired by Wicresoft North America

We are thrilled to share that **Finders SA** has joined forces with **Wicresoft North America**, a premier entity in digital transformation solutions and services. This union marks a significant step forward in our commitment to excellence.

Continuity in Excellence

Rest assured, the hallmark customer service, care, and expertise you've come to expect from Finders SA will remain intact. Our team's composition, our location, and how we deliver our services will see no alteration.

Implications for Finders Customers

Expanded Capabilities:

As part of a more extensive, global brand, Finders SA is poised for operational scaling and diversification of service offerings, enhancing our ability to meet your needs.

Innovation and Resources:

The acquisition ushers in a wealth of resources and avenues for pioneering innovation and setting new industry standards.

Stable Team Structure:

The Finders team you know and trust stays unchanged. Our team will continue partnering with you, delivering the unparalleled solutions and services you rely on.

Operational Details

Unchanged Locations and Contacts:

Our office locations and how you reach us remain as they are, ensuring a seamless continuity.

Inquiries:

Should you have questions regarding this exciting development, feel free to reach out to Finders at info@finders.ch

This acquisition is a leap towards a future where our combined strengths pave the way for unmatched service and innovation.





Annonce aux clients

Finders SA acquis par Wicresoft Amérique du Nord

Nous sommes ravis de vous annoncer que Finders SA s'est associé à Wicresoft Amérique du Nord, une entité de premier plan dans les solutions et services de transformation numérique. Cette union marque une avancée significative dans notre engagement envers l'excellence.

Continuité dans l'Excellence

Soyez assurés que le service à la clientèle, le soin et l'expertise que vous attendez de Finders SA resteront intacts. La composition de notre équipe, notre emplacement et la manière dont nous offrons nos services ne subiront aucune modification.

Implications pour les Clients de Finders

- Capacités étendues : en tant que partie d'une marque globale plus étendue, Finders SA est prêt à étendre sa dimension opérationnelle et à diversifier ses offres de services, renforçant ainsi sa capacité à répondre à vos besoins.

- Innovation et Ressources : l'acquisition apporte une richesse de ressources et de possibilités pour innover et établir de nouveaux standards dans l'industrie.
- Structure d'équipe stable : l'équipe de Finders que vous connaissez et en qui vous avez confiance reste inchangée. Notre équipe continuera de collaborer avec vous, en vous fournissant les solutions et services inégalés sur lesquels vous comptez.

Détails opérationnels

Emplacements et contacts inchangés : nos bureaux et les moyens de nous contacter restent les mêmes, assurant une continuité fluide.

Demandes de renseignements :

Si vous avez des questions concernant ce développement passionnant, n'hésitez pas à contacter Finders à info@finders.ch

Cette acquisition est un bond vers un avenir où nos forces combinées ouvrent la voie à un service et une innovation sans égal.

